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1. Kevätmarkkinat 
Koululle suunniteltu kevätmarkkinatapahtuma päätettiin jättää pois KoVan ohjelmasta, koska luokilla ei 
tuntunut olevan tarvetta markkinoiden kahviomyyntiin. Myös seurojen kanssa suunnitellut säbä- ja 
frisbeegolf-tapahtumat peruuntuivat ohjaajapulan vuoksi.  
 
2. Poissaoloihin puuttumisen malli  
Mallista keskusteltiin ja sitä pidettiin periaatteessa hyvänä. 40 poissaolotunnin puuttumisrajaa voisi 
täsmentää (yksi lukukausi vai koko lukuvuosi). Selkeää mallia pidettiin hyvänä myös opettajan kannalta 
erityisesti niissä tilanteissa, joissa luokassa on paljon sijaisia. Toistuvat poissaolot saattavat jäädä 
huomaamatta opettajan vaihtuessa usein. Myös Wilman koettiin olevan poissaolojen seurannassa hyvä 
työkalu. Joskus poissaolojen taustalla voi olla joku toistuva tekijä (esim. sisäilmaongelmat, harrastus, joku 
tietty tunti tms.), jota ei arjen kiireessä tule ajatelleeksi. Mallin koettiin olevan kirjattu koulun näkökulmasta. 
Mikäli se on tarkoitus esittää myös vanhemmille, ulkoasua ja esitystapaa voisi yksinkertaistaa.   
 
3. Kevätkysely 
Oppilaille teetettävän kevätkyselyn lisäksi pohdittiin myös vanhemmille lähetettävää kevätkyselyä. Ideaa 
pidettiin hyvänä ja kyselystä toivottiin riittävän lyhyttä. Kevätkyselyssä voisi nostaa esille kodin ja koulun 
välisen yhteistyön teemoja sekä kerätä palautetta kuluneesta lukuvuodesta.  
 
4. Stipendiasiat 
Keväällä 2018 palkittiin 3-luokkalainen 20 euron suuruisella Iloinen liikkuja -stipendillä. Stipendi päätettiin 
jakaa edelleen 3-luokkien oppilaalle keväällä 2019. Ulla ja Sirkku toimittavat rahan ja stipendikuoren koululle 
ennen kevätjuhlaa. 3-luokille liikuntaa opettavilta opettajilta pyydetään apua stipendiaatin valinnassa.  
 
5. Mahdolliset muut asiat  
Huhtikuussa järjestetty lasten ja vanhempien mediailta onnistui hyvin. Kiitokset vielä yhteistyöstä Jyväskylän 
yliopistolle!  
Kortepohjan koulu saa lahjoituksena ison määrän heijastimia. Heijastimille löytyy käyttöä ja ne jaetaan 
syksyllä oppilaille.  
Erityisopetuksen resurssien riittävyys huolettaa vanhempia. Saija kertoi, että rehtori on pyrkinyt hankkimaan 
koululle lisäresursseja koululle. Erityisopetukseen liittyviä kokemuksia olisi hyvä kartoittaa kaikilta 
vanhemmilta myös kevätkyselyssä. 
15.5. järjestettävään eppujen tutustumispäivään toivottiin myös KoVan edustusta. Katja Hulkko osallistuu 
tapahtumaan ja lupasi edustaa Kortepohjan Vanhempia tapahtumassa.  
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